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V  prvih dveh mesecih letošnjega leta  smo bili zelo pozorni na rezultat pogajanj o  minimalni plači. 

Zakon  o minimalni plači pa je bil sprejet šele sredi februarja. Na pogovorih s predstavniki sindikata na našem 

območju je bilo veliko dileme, ali bodo in kako bodo vodstveni organi v podjetju to sprejeli ?  

Tudi po sprejetju Zakona ni zagotovljeno izplačilo, kajti zakon dopušča možnost obhoda le tega.  S 

tem se bomo še veliko ukvarjali. Šele pri izplačilu plač se bo ugotovilo ali imajo delavci kaj od tega. 

Prepričani smo, da nas čaka pestra pomlad.  Pa v naslednjem poročilu več. 
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